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1. Föregående protokoll: Gunnar går igenom föregående protokoll. Det finns inget att
tillägga.

2. Ekonomi: Annika redogör för den ekonomiska situationen i klubben som ser god ut.
Föreningens ekonomi följer budget. Falu bridgeklubb bör kunna ha ett 0-resultat.

Inför kommande år behöver föreningen förhålla sig till ökade kostnader avseende en
förmodad hyreshöjning på ca 10 % samt en sannolik höjning av spelavgifter till
bridgeförbundet på ca 40 %. Hur föreningen förhåller sig till dessa kostnader behöver
diskuteras på kommande årsmöte. En undrar är om endast aktiva spelare skall bära
kostnaden eller om alla medlemmar skall vara med och betala?

3. Spel under jul och nyår samt skinkspel
Tisdagsspelet pågår under hösten 2022 fram t o m 20/12 och söndagsspelet till 18/12.
Styrelsen föreslår avslutning med mackor vid sista speltillfälle tisdag och söndag där
Lars Turesson tillsammans med styrelsen hjälps åt med det praktiska.

Skinkspel förläggs till 6/12 och 13/12 avseende tisdagsspel samt 11/12 och 18/12
avseende söndagsspel. Spelare som vinner tävling får varsinn skinka och 2 skinkor lottas
ut  till enskilda spelare vid samtliga skinkspel.

4. Program för våren: Gunnar läser upp ett programförslag som innebär spelstart tisdagar
230103 och söndagar 230108. Programmet innefattar årsmöte med spel 11/3, max
hjärternål 17/3 och damtävling 25/3, två hög/lågtävlingar 17/1 och 17/4, KM par 14/2,
två simultantävlingar 21/2 och 9/5, äggtävling påskdagen 9/4, dalaserien vid två
tillfällen 28/1 och 29/4.

Sommaravslutning tisdagsspel 30/5 och avslutning söndagsspel 4/6. Sommarspel startar
6/6.



5. Dalaserien: Styrelsen diskuterar de ideér avseende uttagning av lag som Gunnar
presenterat i en bilaga till dagordningen och styrelsen enas om att frågan om deltagande
i första hand skall gå till de som är minst kretsmästare i klubben. Gunnar räknar med att
det bör handla om ca 26 personer. Vid behov av ytterligare spelare kan duktiga och
flitiga spelare tillfrågas.

6. Kurser: Patrik har en fortsättningskurs för nybörjare och de har träffats två gånger
hitintills.

7. Förberedelser för årsmötet: Lena Grönberg är med i valberedningen och hon har
börjat söka kontakt med ledamöter aktuella för omval. Annika  kan börja förbereda
arbete med ekonomisk redovisning och budget.  Övriga förberedelser anstår till
nästkommande år.

8. Övriga frågor: Maria tar upp en önskan om att ny manual avseende ruterprogrammet
skrivs. Ny dator och uppdateringen av ruter  innebär att manualen inte stämmer. Beate
skall tillfrågas.

Annika påtalat att den nya datorn kräver att uppdateringar görs och att den som ser en
sådan fråga på skärmen behöver kontakta henne. Uppdateringen tar internetutrymme
och ev kan mer internetkapacitet krävas, vilket Annika kan ordna. En påminnelse om
detta bör skrivas in i manualen för ruterprogrammet.
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